
Nytt Vannverk  

Som mange sikkert har registrert ble det i fjor bygget nytt høydebasseng og hovedledning ned 

markensløypa. I år og til vinteren jobbes det med nytt vannverk i toppen av feltet vårt. Vi har vært i 

kontakt med kommunen i denne saken, og forstår at det som nå bygges er helt nødvendig for å både 

sikre nok vann og ikke minst brannvann på Hovden. Høydene som dette blir lagt på er også kritiske 

for å få vannanlegget til å fungere.  

Vi vil følge saken og ikke minst hvordan de arronderer de utvendige arealene når detter blir 

ferdigstilt. 

Vedlagt ligger noen skisser av det som nå bygges samt dispensasjonssøknaden som i noen grad 

forklarer hva som skal bygges.  

Som tegningen viser, vil det bli vannbasseng under bakken. Årsaken til høyden på byggverket 

oppfatter vi først og fremst har med at de må ha inn traverskran i taket, og da er det krokhøyden 

over installasjoner som er kritisk. 

Har dere ytterligere spørsmål må dere gjerne ta kontakt med en av oss i styret. 

 

 

 



 

 


